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Jäsen Eero Salo on esittänyt, että Kivistön aluetoimikunta ottaisi kantaa Kivistön ja Kanniston 
alueen ulkoilureittien varrelta puuttuvien penkkien lisäämisen puolesta.

Kivistön ja Kanniston alueilla suurin osa ulkoilureittien varrella olevista penkeistä ovat lasten 
leikkipaikkojen yhteydessä. Näin ollen ulkoilureiteiltä täytyy poiketa leikkipaikoille levähtääkseen. 
Penkkejä tulisi lisätä, koska tiedetään liikkumisen edistävän vanhemman väestön jaksamista ja 
kotona asumista. Vantaa on ikääntymispoliittisessa ohjelmassaan 2010–2015 sitoutunut mm. 
lisäämään ikääntyvien lähiliikunnan mahdollisuuksia. Ulkoilureittien suunnittelussa tulisi huomioida 
kaikkien ikäryhmien tarpeet.
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Aluekoordinaattorin esitys:
Päätetään lähettää Kivistön aluetoimikunnan kannanotto puistonpenkkien lisäämisestä Kivistön ja 
Kanniston alueiden ulkoilureittien varsille maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan 
viheralueyksikköön. 
Käsittely: 
Käytiin keskustelu asiasta ja puheenjohtaja totesi aluetoimikunnan olevan yksimielinen siitä, että 
kannanotto puistonpenkkien saamiseksi ulkoilureiteille on perusteltavaa. Lisäksi kannanottoon 
päätettiin lisätä, että myös roskiksien sijoittelua ulkoreiteillä ja leikkipuistoissa tulisi tarkistaa ja 
tarvittaessa lisätä.
Todettiin, että kannanotto toimitetaan tiedoksi vanhusneuvostolle.
Päätös:
Hyväksyttiin esitys käsittelykohtaan tehdyillä lisäyksillä. 

Täytäntöönpano: kuntalaispalvelut
ote maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan viheralueyksikölle
ote vanhusneuvostolle
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